
Krátce z města

§ Budoucnost kabelové televize                  
v lokalitě Českolipská a Heřmanovská 
je nejistá. S rozvojem digitálního 
příjmu a finanční dostupností set-top 
boxů nepovažuje město dlouhodobě 
i n v e s t i c e  d o  ú d r ž b y,  o p r a v                             
a přizpůsobování digitálnímu vysílání 
za rozumné.

 P l e s o v á  s e z ó n a  v e  m ě s t ě  
zaznamenává úspěch. Jsou za námi 
další plesy. Na ten hasičský dorazilo do 
městského kina více, než sto třicet lidí. 
Dokonce bylo nutné dovézt i stoly 
navíc. „Je to super, o plesy je zájem, 
lidem se takové akce líbí,“ zhodnotil 
starosta Karel Vrbický.  

 Novým vedoucím odboru Výstavby 
a životního prostředí se stal Karel 
Šohaj. Má stavební vzdělání a do 
pozice nastupuje s desetiletou praxí                
z plynáren, má zkušenosti také                       
s investiční činností. Do výběrového 
řízení na tuto pozici se přihlásilo 
celkem deset zájemců. Ne všichni však 
splnili podmínky výběrového řízení. 
Do užšího kola pak postoupili jen čtyři. 

 Opakujeme výzvu pro spolky             
a organizace: Již nyní si můžete 
podávat žádosti o příspěvky z VHP 
(výherních hracích automatů) na rok 
2009! Více informací získáte na MěÚ 
Benešov nad Ploučnicí.

§

§

§

Kanalizace a opět kanalizace

Mosty prohlédne odborná firma
z Investičních fondů kraje.Desítka mostů v Benešově se dočká 

 „Kontroly mostních objektů se doporučují kontroly. Rozhodla o tom městská rada, když 
každé dva roky. Za prohlídku jednoho mostu přijala nabídku společnosti STYLSTAV 
zaplatí radnice 1700 korun plus DPH,“ Liberec s.r.o. Výstupem kontroly bude 
doplnil místostarosta.  odborný posudek, který posoudí stavebně – 

                                                            (ah)technický stav všech mostních objektů                  
v majetku města a to jak lávek, tak mostů,                  
a zahrne také specifické doporučení oprav. 
„Posudek bude obsahovat také cenový odhad 
doporučených oprav vycházející z ceníku 
stavebních prací. Firma nám na základě 
kontroly poradí s případnými návrhy na 
opatření. To znamená, že například doporučí 
omezení tonáže mostů při jejich zhoršeném 
stavu, případně omezení nákladní dopravy              
a  p o d o b n ě .  P ř i p r a v í  i  v e š k e r o u  
fotodokumentaci,“ vysvětlil místostarosta 
Radek Lekner. Protokol bude možné využít 
také jako podpůrný dokument k žádosti                 
o dotace na rekonstrukce mostních objektů                                                  Foto: Radek Lekner

Kontroly odhalily nedostatky
Odbor zprávy majetku zkontroloval stav v ulici Krátké. Bylo nutné objekt podchytit 

některých objektů v majetku města. Zaměřil pod  s t áva j í c í  s t r opn í  kons t rukc í .                 
se například na opravenou hřbitovní kapli „Po provedené sondě bylo zjištěno,               
nebo budovu mateřské školy. V kapli bylo že stávající kameninové potrubí je značně 
zjištěno, že se v ní na několika místech poškozené a dochází zde k průsaku 
objevily vlhké skvrny. Stav bude projednán    s p la š k  o v ých vod do konstrukcí včetně 
s firmou, která opravu objektu prováděla.   podmáčení celé základové spáry,“ vysvětlil 
„Při kontrole objektu mateřské školy bylo Lekner. Z kontroly objektu č. p. 17               
zjištěno, že okolo celé přístavby jsou svislé na    Náměstí Míru vzešlo, že bude nutná 
praskliny. Ještě před zateplení školky bude oprava střešní krytiny a také výměna 
nutné opravit všechny praskliny i základy,“ okapního svodu. 
uvedl místostarosta Radek Lekner.                                                                                   ( ah )
V havarijním stavu se nachází objekt č. p. 95    

Městští zastupitelé mají za sebou Radnice by touto cestou ale chtěla občany jim moc povedla, určitě si zaslouží 
mimořádné zasedání, na kterém se setkali   p o prosit o to, aby se s případnými dotazy pochvalu,“ uvedl starosta města.      

Jak rekonstrukce kanalizace ve městě se zástupci firmy a investora právě obraceli na úřad s určitým předstihem a ne až 
pokračuje? Nyní se hlavní část prací probíhající rekonstrukce kanalizace se bude bagrování týkat právě jejich oblasti. 

O super počin a lepší informovanost v této přesunula na Děčínskou ulici směrem            pravobřežní části města. Ti je informovali      
oblasti se postaraly také děti z místní základní k náměstí, po ní přijde na řadu náměstí a jeho o průběhu rekonstrukce, plánu prací                
školy. Připravily billboardy, ve kterých  p ři leh lé   uli ce . Druhá část Děčínské ulice        a odpovídali na nejrůznější dotazy ze strany 
se snaží všem ve městě osvětlit, jak to   –  ús e k  od   be n zi no vé stanice až k obchvatu      zastupitelů města i občanů. 

Kdo se neměl možnost  dostavit   s  r ek on s tru kc í  k an al iza ce   právě je. Jsou  –   u ž  br z y  nebude připomínat tankodrom,       
na zasedání, má možnost se informovat k vidění na plakátovacích plochách ve městě. v nejbližší době se dočká nového celopotahu. 

Další důležité a aktuální informace, kdykoliv na odboru VŽP nebo u pana  J so u  do pl ně n é o fotografie ulic, ve kterých se 
týkající se výstavby se můžete dozvědět       Ing. Kulíka, který zajišťuje poradenskou pracuje či pracovalo a nechybí ani plán,         
na  in terne tových s t ránkách města  činnost mezi občany a firmou provádějící ze kterého je možné vyčíst, jakých ulic se 
www.benesovnpl.cz.rekonstrukci kanalizace . Nejlépe je možné ho rekonstrukce týká. „Děti při shánění 

                    (ah)kontaktovat právě přes odbor VŽP.  podkladů spolupracovaly s radnicí. Práce se 
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Z bloku Policie ČR
Vloupání do RCH. ve Verneřicích využil  nepřítomnosti majitelky domu čp. 104 

v obci Františkov  nad Ploučnicí, a této                             Neznámý pachatel v době od 17:00 hod., 
z neuzamčeného domu odcizil  finanční dne 27.01.2009 do 17:00  hod., dne  
hotovost ve výši  400,- Kč. Ve věci byly 05.02.2009 bez použití násilí, vnikl  do RCH 
zahájeny úkony Zkráceného  přípravného čp. 55 v obci  Verneřice, kdy  z této poté 
řízení a podezřelému  bylo sděleno podezření odcizil elektroniku zn. Sony, reproduktory 
ze spáchání  tr.  čin porušování domovní zn. Tesla a motorovou  pilu zn.  Oleo Mac. 
svobody dle 238/1 TZ.Tímto poškozenému způsobil škodu ve výši  

13.500,- Kč. Provedeným šetřením orgánů 
OOP Benešov nad Ploučnicí byl dne Krádež přívěsného vozíku v Benešově 
13.02.2009 zjištěn podezřelý R.D., kterému nad Ploučnicí

NP v době od 8.2. 2009 do 12.2. 2009  bylo sděleno podezření ze spáchání tr.  činu 
odcizil v Benešově nad Ploučnicí, ulici Krádež  dle § 247/1a) TZ. Ve věci je vedeno 
Nádražní u domu č.p. 287, přívěsný vozík zn. Zkrácené přípravné řízení.
Maro  03, stříbrné barvy,   který byl  odstaven 

Jízda bez řidičského oprávnění za domem.
Dne 10.2.2009 ve 23.10 hodin byl   P o šk oz en ém u  N P  z působil škodu ve výši 

ve Verneřicích na ul. Okružní, zastaven  1 4 .5 00 ,- K č.  Po  p a ch at el i p ol ic ie  p átr á.   
a kontrolován  řidič  motocyklu JAWA, bez 

Neplnění vyživovací povinostiRZ. Následnou lustrací bylo zjištěno,  že řidič 
odezřelý K.P. si v době od 1.6. 2008         R.C. nevlastní řidičský průkaz. Ve  věci byly 

do 13.2. 2009 řádně neplní vyživovací zahájeny úkony Zkráceného přípravného 
povinnost  na svou  dceru, jak mu  bylo řízení a jmenovanému bylo sděleno 
uloženo rozsudkem OS Děčín, kdy za podezření ze spáchání tr. činu řízení bez 
uvedené období dluží na výživném  částku řidičského oprávnění dle § 180d TZ..
7.200,- Kč. Policisté OOP Benešov nad 

Porušování domovní svobody Ploučnicí ve věci provádí šetření pro 
Podezřelý L.P.  v době od 01.07.2008   p od e z ření ze spáchání tr. činu dle § 213/1 TZ.

do 30.07.2008 celkem ve dvou případech  

Výjezdy pracovníků Finančního 
úřadu do Benešova nad Ploučnicí
Pro podporu dobrovolného výběru daní, 
především daně z příjmu fyzických osob, 
připravuje Finanční úřad v Děčíně výjezdy 
pracovníků FÚ do Benešova nad Ploučnicí              
s cílem pomoci obyvatelům – daňovým 
subjektům s podáním daňového přiznání.
Úřední dny budou zajištěny v malé zasedací 
síni Městského úřadu Benešov nad Ploučnicí:
26.3.2009 9:00 – 14:00 hod
Finanční úřad v Děčíně dále rozšiřuje úřední 
hodiny v sídle Finančního úřadu každý 
pracovní den v období od 16. do 31. Března 
2009 od 8:00 do 13:30 hodin a dne 28. Března 
2009 od 8:00 do 12:00 hodin. Příjem 
daňových přiznání v podatelně Finančního 
úřadu je zajištěn v každý pracovní den od 6:00 
do 18:00 hodin.

Proč od ledna platíme
více za teplo?

K 1. lednu 2009 přišlo zdražení cen tepla 
pro objekty napojené na Benešovskou 
teplárenskou společnost, a protože se ihned               
v zápětí objevily spekulace o tom, zda 
náhodou toto navýšení cen nemá spojitost                
s odkupem podílu BTS do majetku města                
a případným pokrytím úvěru, zeptali jsme se 
jednatele společnosti Václava Průši na to, 
podle čeho se nové ceny kalkulují a zda 
takové tvrzení nemůže být přeci jen pravdivé.  
Zde je jeho odpověď:

„V žádném případě nemá navýšení cen 
tepla spojitost se splácením úvěru na odkup 
zbývajícího podílu společnosti. Ceny tepla 
jsme kalkulovali dle pravidel Energetického 
regulačního úřadu v přibližně v polovině 
prosince 2008 a vycházelo se z cen zemního 
plynu, které v průběhu celého roku 2008 
cenově narostly přibližně o 50%, proto tedy 
musely zákonitě stoupnout i ceny tepla pro 
konečné odběratele.“ 

                                                             (ah)

Vhodnost výstavby posuzovalo několik subjektů
Město hledá pozemky, které by mohlo že tuto lokalitu nelze napojit na stávající 

nabídnout k prodeji pro stavbu rodinných vodovodní síť. Výškové kóty pozemků se 
domků. První vytypovanou lokalitou byl pohybují v hodnotách 223 až 218 metrů nad 
pozemek pod garážemi nad Sídlištěm (p.p.č. mořem, přičemž kóta tlakové čáry 
172/1), kde by podle územního plánu města hydrodynamického tlaku se pohybuje na 
Benešov nad Ploučnicí mohlo vyrůst až šest hodnotách 220 – 230 metrů nad mořem,“ 
rodinných domů. K vhodnosti výstavby se vysvětlil starosta. Radnice i přesto hledá další 
muselo vyjádřit hned několik subjektů. řešení. Jednou z možností je investice do 
„Podle ČEZ Distribuce a. s. je na tomto místě zasíťování, kdy jistou možnost úspěchu vidí 
nutná úprava nebo výstavba zařízení se spojení s majiteli okolních pozemků.  
distribuční soustavy, Severočeské vodovody                                                              (ah)
a kanalizace, a. s. pak informovaly o tom,       

Od 1. ledna nabyla účinnost novela zákona obecně prospěšného zařízení (např. 
o silničním provozu provedená zákonem č. přejezdového zabezpečovacího zařízení) 
274/2008 Sb. nebo životního prostředí (např. při úniku 

1. Pokud při nehodě dojde ke zranění (třeba provozních kapalin z vozidla).
i jen drobnému) nebo k usmrcení osoby. 6. Pokud při nehodě nebudeme schopni 

2. Pokud při nehodě dojde na některém   o b n o v it  p l yn u l o st v silničním provozu.
z vozidel včetně přepravujících věcí ke škodě 7. Pokud by Vám některý z účastníků 
přesahující nehody odmítl poskytnout součinnost při 

100.000.-- Kč. sepsání záznamu.
3. Pokud při nehodě dojde ke škodě    V   př íp ad ě  v še c h  o statních dopravních 

(v jakékoliv výši) na majetku třetí osoby nehod bychom si měli vystačit sami, tedy bez 
(např. k poškození součinnosti

zaparkovaného vozid la ,  p ř i leh lé  policie. Společný záznam o dopravní 
nemovitosti atd). Policie se však nemusí volat nehodě, který podepíší a neprodleně předají 
v případě, kdy půjde o škodu na vozidle, které pojistiteli, musí
sice je v majetku třetí osoby (např. leasingová obsahovat identifikaci místa a času 
společnost, vozidlo zaměstnavatele, ale třeba dopravní nehody, jejich účastníků a vozidel, 
i někoho z rodiny), ale jeho řidič měl na jejich příčiny,
nehodě účast. průběhu a následku. Formuláře takového 

4. Pokud při nehodě dojde k poškození mezinárodně  uznávaného záznamu 
pozemní komunikace či ke zničení nebo ( e u r o f o r m u l á ř )  j s o u  k  d i s p o z i c i                               
poškození její součásti nebo příslušenství v pojišťovnách.
(např. dopravní značky, svodidel apod.).                                                            (pčr)

5. Pokud při nehodě dojde k poškození 

Kdy volat policii při nehodě v roce 2009 

Sídliště ozelení děčínská
Hit Flora

O regeneraci veřejné zeleně na Sídlišti se 
postará děčínská Hit Flora. Vzešla                             
z výběrového řízení, do nějž se přihlásily ještě 
další dvě firmy. „Hit Flora pro nás zpracovala 
n e j k o m p l e x n ě j š í  n a b í d k u  v č e t n ě  
geologického zaměření. Jejich projekt 
ozelenění počítá i s mobiliářem jako jsou 
lavičky, osvětlení a další doplňky a navíc 
přislíbila i pomoc se získáním dotace na celou 
akci,“ uvedl starosta Karel Vrbický.   Hit 
Flora zpracuje celý projekt komplexně tak, 
aby již odpovídal podkladům potřebným pro 
žádost o dotaci. Dotační peníze na akce 
takového rázu vypisuje Ústecký kraj. „Výběr 
firmy nám usnadnil i fakt, že jde o regionální 
subjekt, se kterým již máme dobré 
zkušenosti,“ doplnil starosta. Radnice plánuje 
v souvislosti s touto akcí uspořádat v místním 
kině sezení s občany Sídliště, aby se i oni 
mohli k celé věci vyjádřit. Realizace je 
naplánovaná až na příští rok.

                                                             (ah)  
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Stále více odpadů nachází využití  ú sp o ra  j e  p at rn á  z ej m én a  u   ta ko vý c h 
v novém kabátě. Prvotního materiálu je stále spotřebičů, jako jsou chladničky, ale pro 
méně a méně a každý se snaží využít, co se dá. obecní pokladnu jsou rovněž zajímavé 
Musí to však mít svá pravidla, aby nikdo motivační odměny za ostatní spotřebiče. 
nebyl ohrožen na zdraví a abychom  M o t i v ac e  o d   ko le k t i vního systému 
si neznečistili prostředí, ve kterém žijeme.   E LEKTROWIN, který za výrobce zajišťuje 
To, co jsme byli léta zvyklí vyhazovat, má z p ě t n ý  o d b ě r  n ě k t e r ý c h  d r u h ů  
najednou význam pro výrobu, to, co jsme byli elektrozařízení, pokrývají např. náklady na 
léta zvyklí prodávat do sběrny surovin, manipulaci ve sběrném dvoře. Tyto náklady 
najednou nejde. Všechno má svůj určený ani náklady na dopravu a recyklaci se tak již 
postup, aby bylo možné využít opravdu nemusejí promítat do poplatků za odpady. Při 
maximum. nákupu spotřebiče si všimněte symbolu 

Ve výkupnách surovin nastávají převratné přeškrtnuté popelnice. Co to vlastně 
změny – některé předměty nelze vykupovat znamená? Značí, že elektrozařízení nepatří do 
vůbec, pro jiné je třeba přesné evidence osob. popelnice, do směsného komunálního 
Za všechno se platí bezhotovostně.  o dp ad u . E le kt ro za ří ze ní je třeba třídit stejně 
Ani elektrozařízení do výkupny nepatří jako plasty, papír nebo sklo! Pro odkládání 

Pro vysloužilá elektrozařízení jsou určena spotřebičů jsou určena speciální místa – buď 
místa, kam je nutné je odevzdávat – jsou to ve sběrných dvorech, v prodejnách 
buď místa určená obcí, místa zpětného elektrospotřebičů, nebo v rámci mobilních 
odběru, která se nacházejí ve sběrných svozů –, případně speciální sběry např.               
dvorech obcí či u posledních prodejců, nebo v rámci akce kolektivního systému 
přímo zpracovatel, který je k tomu oprávněn   ELEKTROWIN – Putující kontejner.
– tedy má souhlas krajského úřadu k jejich 
zpracování. Porušení této povinnosti 
občanem může  bý t  pod le  zákona  
sankcionováno až do výše 20 000 Kč.

Vysloužilé elektrozařízení obsahuje 
nebezpečné látky, které mohou ohrozit zdraví 
a životní prostředí, proto je nutné postupovat 
při jeho demontáži ve zpracovatelském 
zařízení přísně podle zákona. Tím, že je 
elektrozařízení předáváno do místa zpětného 
odběru, odpadají obci náklady na jeho odvoz 
ke zpracovateli a také na jeho recyklaci. Tato 

Elektrospotřebiče do výkupny nepatří
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Včelaření na Benešovsku – reakce
V Benešovských Novinách z února 2009 se přišel podzim a termín, kdy se včelám podává 

na str. 5 objevil článek o včelaření a přírodě léčivo. Včelaři ho „fasují“ právě přes 
podepsaný p. M. Medalem a výborem ZO. důvěrníky. Já si ho musel složitě shánět. 
Článek je to psaný pěkně, dalo by se říci,   P ř e še l rok a já stále nebyl členem, ač jsem se 
že jde až o románový příběh. Jenže jak je poptával ještě desetkrát. V únoru 2008 mi 
známo, románové příběhy se mají uvádět na důvěrník přinesl přihlášku ke členství. Vyplnil 
pravou míru a právě o to se chci pokusit. jsem žádané. Důvěrník si dokument odvezl, 
Nejde mi vůbec o včelařství, pomíjím i popis jak jsem se později dozvěděl, přímo na 
přírody o údolí Ploučnice, pozastavil jsem se výroční členskou schůzi. Prý by mě tam i za 
až u sdělení jak málo je včelařství a to hlavně, člena přijali, v případě, že bych byl přítomen. 
teď cituji: „Každý náš člen ve vašem blízkém Jenže mně to nikdo neřekl, já jen vyplnil 
okolí vám rád poskytne jakoukoliv informaci přihlášku. Když jsem se to dozvěděl, přestal 
o chovu, případně o členství ve svazu.“ jsem důvěrníka vyhledávat a rozhodl jsem se, 

Já a mí synové jsme se pro chov včel že se obrátím na jednatele ZO. Včelaři z mého 
rozhodli v létě roku 2006. Léto to už je vlastně okolí, tj. z Františkova nad Ploučnicí, 
konec včelařské sezóny, nehodlali jsme si Šachova, Merboltic a Valkeřic, věděli, že jde             
včely pořídit ihned, spíše jsme se poptávali, o nějakou ženskou z Merboltic. Říkali: „Tu 
studovali, zkrátka sbírali informace. Brzy určitě najdeš!“. Já ji nenašel. Přišel další 
nám bylo jasné, že ač to není výslovně nutné, podzim, opět nastalo shánění léčiva. Koncem 
by bylo, z mnoha důvodů přeci jen lepší se stát roku došla mému synovi trpělivost. V Děčíně 
členy včelařské organizace, v našem případě vyhledal předsedu včelařské organizace                   
právě té benešovské. Známý včelař mi a požádal o členství. Stal se snad zázrak. 
poradil, že by mělo stačit vyhledat Najednou nebylo potřeba žádné schválení 
včelařského důvěrníka pro naši obec  č le ns ké  z ák la dn y,  v še  s e  vy ří di lo  v e  ve lic e  
a domluvit se s ním. Včelařský důvěrník, to je krátkém čase. Přijel jiný důvěrník, který 
velice záslužná funkce, jde o takového nesliboval, ale činil. Začal nám chodit 
stěžejního důstojníka mezi členy a výborem včelařský časopis a počátkem února se konala 
ZO. Mé přání stát se členem kvitoval včelařská výroční schůze. Na ní se syn potkal 
souhlasně, ale teď že prý to nemá cenu, že až se včelaři z Benešova nad Ploučnicí, Habartic 
budu mít včely. a možná i jiných míst spadajících pod 

benešovský spolek. Proč jsou v Děčíně a ne                 První včely jsem dostal počátkem května 
v Benešově nad Ploučnicí, kam podle stanov 2007 od souseda, onoho důvěrníka. S rojem 
spadají, to se syn neptal, ale třeba ti včelaři uloženým v ledničce jsem za důvěrníkem 
také pochopili, že něco jiného se píše a něco zašel – Už mám včely! Dostalo se mi ujištění, 
jiného dělá. že všechno ohledně členství zařídí. Čas 

plynul, měsíce ubíhaly a ono pořád nic. Až                 Zdeněk Stodola, Dolní Valkeřice 



str. 5

Když už se dá hovořit o tom, že se velká v květnu roku 2004. Změnou zákona o dani    u ž evropské legislativě, aby environmentálně 
část občanů české kotliny úspěšně naučila z přidané hodnoty „spadly“ veškeré šetrné výrobky zařadila zpět do snížené         
třídit odpady, objevil se zcela neočekávaný, recyklované výrobky z původní 5-ti procentní – možná lépe nulové sazby DPH.

Závěrem bych chtěl apelovat na dnes a denně četně popisován médii  s az by  d o  19 -ti  p ro ce ntn í  sa zby DPH. (no, kdo 
odpovědný přístup všech zúčastněných. a kompetentními pracovníky oboru, by se např. ve své tiskárně trápil                      
Neodklánějme se od pracně naučených fenomén, nazývající se krize. Krize, jakožto s recyklovaným papírem, když ho nemůže 
návyků a zachovejme přízeň procesu třídění ekonomicko – psychologický spletenec oproti křídově bílému papíru pořídit 
odpadů. Procesu, který nepochybně patří      odbytu a uplatnitelnosti veškerých tříděných výhodněji …, dále, při dnešních cenách ropy 
do mozaiky gramotnosti populace a který se odpadů. si výrobci plastových výrobků raději koupí 

Dle oficiální zprávy o životním prostředí, stal samozřejmou součástí našeho života. novou surovinu – primární granulát, než-li by 
kterou 15. října schválila vláda, každý občan Buďme optimisty!se za horších zpracovatelských podmínek 

                              Milan Hulán - Pro EKOv roce 2007 odevzdal 48,72 kg komunálního trápili s recykláty z fólií, neb PET lahví a tak 
odpadu k recyklaci. Jinými slovy, každý bych mohl pokračovat). Popsanými 

Jak se ke krizi v odpadovém hospodářství občan vytřídil a k materiálovému využití okolnostmi způsobený pád cen komodit 
staví naše radnice?předal toto uvedené množství odpadu, z toho vyvolal u zpracovatelů vynucené totální 

Odpovídá starosta města Karel Vrbický…31,79 bylo tvořeno papírem, plastem, sklem   převrácení cenové politiky. Namísto plateb  
a nápoj. kartonem. Meziročně posílil produkt za nákup tříděných odpadů si dnes za dodání 

„Navýšení cen za tyto služby se třídění odpadů o 13,4%. Tato skvělá čísla, jednotl. komodit nechávají zaplatit. Např.     
samozřejmě týká i našeho města. Podle mého podporována např. plošnou osvětou, prací      v letních měsících loňského roku se za papír 
názoru ale není nijak výrazné, a proto jej s mládeží, soutěžemi, ale na druhou stranu dodaný papírně inkasovalo cca 1.400 Kč      
dofinancujeme z rozpočtu. V jiných obcích odpovědným přístupem obcí, vylepšováním za tunu. Dnes je toto číslo podobné, liší se 
tuto situaci řeší například zpoplatnění pytlů sběrových systémů apod. jsou odrazem však záporným znaménkem! Rozdíl je 
na tříděný odpad, ale k tomu my dojít určitě kolektivní odpovědnosti za společně užívaný zřejmý.
nechceme. Myslíme si, že jde o dobrou          „veřejný prostor“. Vždyť uvědomme si   J ak á  se  z  takto nepříznivé situace nabízejí 
a užitečnou službu, kterou je nutné (a není to tak dávno), že zhruba před deseti východiska? V zájmu zachování systémů 
podporovat, zvlášť pokud se lidé už naučili lety ještě neexistovala zákonná podpora, třídění odpadů společnost EKO-KOM, 
odpad třídit. Zpoplatnění by je mohlo od upravující nakládání s odpady, nebyly zajišťující financování sběru tříděných 
třídění odradit.“instalovány nádoby na tříděné odpady  o dp a dů  n a o b cíc h  již  od ledna zvýšila příjem  

- teprve se začínalo s tříděním do zelených z poplatků průmysl. společností (cena          
odpadových pytlů a porovnejme se za dodaný obal – zabalené zboží na trh) 
skutečností dneška … potažmo zvýšila odměny obcím za vytříděné 

Kdo je odpovědný za kolaps odpadového komodity.  Za druhé, navýšení ceny je nutné 
trhu? Český trh stagnuje, propadá se             žádat i u obcí samotných. No a v neposlední 
do recese. Tradiční odběratelé obalů              řadě je nezbytné zamyslet se i nad 
z recyklovatelných materiálů – sklárny, efektivností provozovaní sběrů tříděných 
keramičky, ale i autoprůmysl a jiní spíše odpadů. Např. je nutné platit za nádobu        
obaly nepotřebují. Poptávka po plastech         na tříděný odpad, když se naplní jednou za půl 
z Evropy i Asie klesla na sklonku min. roku     roku? Je nutné nakupovat tolik zelených pytlů 
o 90%. Ne nepodstatný vliv na uplatnitelnost pro obce, když se jich zpátky na svozových 
odpadů má i sazba DPH. Fatální chyba,     trasách objeví v lepším případě 70%?          
která se projevuje dramaticky i nyní, nastala    Z dlouhodobého hlediska je na naší, resp.     

Krize dolehla i na trh s odpadovými komoditami - třídění odpadů dostává nepříjemný zásah!

Posledního února letošního roku se  -  p .  Dm y te rc zu k,  P iv ov ar  S v ija ny ,  Pi vo var 
v našem městském kulturním zařízení Velké Březno, Pivnice U Grznárů, Pila 
uskutečnil tradiční hasičský ples. Proto Ploučnice, Prodejna chovatelských potřeb, 
bychom rádi poděkovali všem firmám  P ro de jn a  Ur bb i  - m a nž elé  U rb a no vi , P ro de jn a   
a  podnikate lům,  kteř í  nám svými zeleniny - p. Urxová, Restaurace Rio, 
sponzorskými dary pomohli zabezpečit Restaurace U Bašistů, Restaurace Dřevák, 
věcnou tombolu při tomto plese, čímž Restaurace Blaník - p. Zelený, Rodina 
podpořili činnost našeho hasičského sboru. Rabových, Rodina Blatových, Skláři Nový 
Jednalo se o tyto právnické a fyzické Bor, Skláři Kamenický Šenov, Samoobsluha 
subjekty: na sídlišti - p. Šoltys, Spolek včelařů              

Apartma - p. Kofroň, Auto Team  v  B en eš ov ě  n.  P l.,  St av eb n iny  B e ne šov n. Pl., 
- p. Němec, Autoservis p. Petr, Autodíly   T op   s ta ve b n iny - p. Pokorný, Truhlářství         
- p. Chovanec, Bottari s.r.o., Cukrárna - p. Mataj, Truhlářství - p. Smejkal, Trafika 
Pusinka - p. Strnad, České dráhy a.s., Domácí Zdeňka - p. Neubauerová, Umělecké 
potřeby - p. Vyhnálková, Elecom s.r.o.  k ov á řst ví  N ov ý  O ld řich, Výzbrojna požární 
- p. Moravec, Hodinářství - p. Zajan, ochrany Nový Bor, Zlatnictví Děčín               
Hračkárna Brůča - p. Verner, Hotel Jelen   -  m a nž e lé  Špičkovi, ZZN Děčín a.s. a členové 
- p. Bergman, Koloniál U Bednářů, Květinka   SDH Benešov nad Ploučnicí.
- p. Lupačová, Květinka - p. Štěpánková, Všem ještě jednou za jejich přízeň 
Kartáčovny Verneřice, Keramika Gofi  d ěk u je me ,  j ak ož  i všem zúčastněných 
- p. Vratný, Kovo Savčuk, KUR sport  s po lu o bč an ům .  V ě ří me, že jsme společně 
- p. Myšík, Lustry Kamenický Šenov  p ři sp ěli  k e  k ul tur ně   sp olečenskému životu                  
- p. Vogel, Lékárna Benešov - p. Ferech, i dalším možnostem rozvoje požární ochrany 
Lékárna Děčín - p. Šlechtová, Pro-reklama   v   n ašem městě.
- p. Urx, Město Benešov nad Ploučnicí, Narva                           Výbor SDH Benešov n. Pl.  
s .r.o. ,  Ovocnářství Kruml, Papírna                  

Hasičský ples
až 50 000 Kč

www.smartpujcka.cz

RPSN od 145,93%
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Airsoft v Benešově nad Ploučnicí
Potkali jste někdy v Benešově vojáky? elektrické, kde je pohon zajištěn elektrickým Nekopírujeme žádnou armádu ani jednotku, 

Jestli ano, nejspíš jsme to byli my - airsoftový motůrkem, a tak je možné střílet dávkou,   k a žd ý   po u ž ív á  m  as k ovací vzor, jaký se mu 
tým Soldiers of Anarchy. Co to vlastně airsoft a plynové, které střílí pomocí stlačeného líbí. Nemáme ani žádné velitele, ve všem se 
je? Vznikl v Japonsku v 80. letech 20. století plynu. Airsoftové zbraně jsou velmi podobné dohodneme a respektujeme názory druhých. 
jako odpověď na americký paintball. Nejprve ostrým předlohám, často jsou od nich Většina z nás vlastní elektrickou zbraň, najde 
se vyráběly zbraně pouze jako dekorace, nerozeznatelné. Ze široké nabídky si vybere se ale i pár jedinců s manuálními či 
později už i střílely. Airsoft je bojová hra každý, vyrábí se zbraně z dob 2. světové války plynovými zbraněmi. Chodíme hrát 
podobná paintballu, ve které hrají 2 týmy až po ty nejmodernější typy jaké používá nejčastěji do Veselého pod Rabštejnem, kde 
proti sobě, plní různé úkoly a hlavně dnešní armáda nebo které můžeme vidět ve se nachází starý vojenský prostor. Ale jak už 
zneškodňují protivníka. Hra může mít filmech. jsem řekl - airsoft se dá hrát téměř všude, 
jednoduchý průběh, kdy se hraje pouze na můžete nás vidět i v nějakém benešovském Zbraň střílí kuličky rychlostí 90-130m/s,           
zneškodnění protivníka nebo bojuje o vlajku, lese, chodíme do Habartic, jezdíme do Ralska u plynových odstřelovacích zbraní to může 
ale může mít i scénář, kdy musí tým plnit atd. Napsat vše o airsoftu nejde, je to být i 190m/s, což ale vyžaduje určitou 
úkoly a postupovat podle plánu. Hrát se dá jedinečný sport. Nejlepší způsob jak se opatrnost při střílení takovouto zbraní. Pro 
téměř všude, kde je omezený pohyb civilistů - dozvědět co nejvíce je si ho na vlastní kůži srovnání – ostré verze střílí projektily 
v lese, ve starých opuštěných budovách,                    vyzkoušet. Pokud by měl někdo zájem rychlostí až 950 m/s. Kadence elektrické 
v bývalých JZD nebo bývalých vojenských dozvědět se něco víc nebo si airsoft zkusit, zbraně se pohybuje kolem 900 kuliček za 
prostorech, např. v Ralsku. může se podívat na naše webové stránky minutu a dostřel je cca 50 - 60 metrů.                      

www.soabnpl.cz Za vzkaz budeme rádi.Střílí se malými plastovými kuličkami   V  a irs o ftu  s e  ta k é  po u ží vá  p yrotechnika a to 
o průměru 6mm, které nezanechávají na zejména dýmovnice pro krytí jednotky při       Za Soldiers of Anarchy  Standa Šrámek
oblečení žádnou barvu. Airsoft je tedy hra, přesunu nebo granáty, které po výbuchu 
kde se hraje fair-play, zasažený se musí vystřelí do okruhu několika metrů hrách nebo 
dobrovolně ozvat hlasitým ,,mám“ a odejít na sádru. Hráč zasažený hrachem nebo sádrou je 
tzv. mrtvoliště, což je předem určené místo, považován za mrtvého. 
kam odcházejí zasažení hráči. Airsoft hrajeme už asi rok a půl, ale teprve 

Jako výstroj se používá vojenské nedávno se náš malý tým začal rozrůstat. 
maskovací oblečení a k tomu různé doplňky Zpočátku nás hrálo vážně málo, asi 4 nebo 5 
jako je taktická vesta, kukla, helma nebo třeba lidí, ale netrvalo dlouho a začali se přibírat 
i vysílačky. Airsoft není nebezpečný, je však další a další. Nyní je nás téměř 20 a stále se 
nutné mít po celou dobu hry nasazené objevují lidé, kteří s námi chtějí hrát. Jsme 
ochranné brýle. Airsoftové zbraně se dělí do tým složený z lidí z Benešova a jeho blízkého 
třech základních skupin. Manuální, ty se musí okolí (Habartice, Heřmanov, Markvartice, 
před každým výstřelem znovu natáhnout, Verneřice, Děčín), co hraje airsoft pro zábavu. 

Jakub sbírá jeden úspěch za druhým
Vzpomínáte si ještě na tehdy třináctiletého závod se konal v Debři u Mladé Boleslavi 

Jakuba Hofmanna, o kterém jsme v červenci Australia, na buginové dráze - 4. místo.          
roku 2007 psali na stránkách Benešovských 6. závod se konal v Hrádku nad Nisou 
novin? Velkého nadšence tzv. RC rallye Acropolis, první dvoudenní soutěž s noční 
závodů, který se svým modelem auta sbíral erzeto - 1. místo. 7. závod se konal ve Stráži 
jedno vítězství za druhým? Štěstí ho nad Nisou Tour de Portugal - 4. místo. 8. 
neopouští ani o rok a půl později a my se   z á v o d   s e konal v Čisté u Mladé Bolaslavi 
s vámi chceme o jeho úspěchy podělit. Jakub Cyprus - 1. místo. 9. závod se konal v Hrádku 
se závodění ve zmenšeném světě rychlých aut nad Nisou Rac Lombard, rozhodující závod, 
věnuje od svých jedenácti let. Přivedl ho   k dy   by l o potřeba dojet na 1. místě, aby získal 
k němu tatínek, který ještě před narozením celkové prvenství - podařilo se! - 1. místo.

Celkové pořadí:syna jezdil „trabantový“ rallyecross a celý 
 1. místo Jakub Hoffmann - 58 bodů,           jeho dosavadní život se v podstatě točil kolem 

2. místo Stanislav Knaspl - 51 bodů, 3. místo aut. Na závody vyrážejí Hoffmannovi tak 
David Mišalko  - 50 bodů.jednou do měsíce. Berou to jako příjemné 

odreagování a vždy se na takový výlet těší.    „Pokud vás zajímá více, stačí se podívat      
U fandění nesmí u trati chybět ani další člen na webové stránky www.rcrallysport.com. 
jejich rodiny, kterým je sameček fretky Letošní sezónu začínám závodem 15. března 
domácí Pišta. Jak si tedy Jakub vedl v sezóně v Machníně u Liberce. Protože obhajoba 
roku 2008? titulu mistra republiky je finančně náročná, 

sháním touto cestou případné sponzory. Ve skupině ELITA v championátu 
Pokud by se někdo takový našel, může mě Rallytrophy dojel sezónu v rallye modelech 
k o n t a k t o v a t  n a  e - m a i l u :   1:10 celkově na 1. místě. Tento championát 
hofmann.jana@centrum.cz. Předem děkuji,“ měl dvě skupiny a to WRC a ELITE, skupina 
ukončil mladý závodník.ELITE je podmíněna stejnými pneumatikami 

zn. ARP, GM a RALLY BLOCK. Sezónu     (ah)
začínal a dokončil s novým podvozkem 
XRAY T1 EVO2, kdy si ze začátku musel 
zvykat na nové ovládání vozu.

Celkem se jelo 9 závodů, z toho 3 asfaltové 
a 5 šotolinových.

1. závod se konal v Hrádku nad Nisou 
Relly Monte Carlo - 5. místo. 2. závod se 
konal v Machníně u Liberce Catalunya - 2. 
místo. 3. závod se konal v Lysé nad Labem 
Finland - po technické závadě motoru           
4. místo. 4. závod se konal v Turnově Tour de 
France - po závadách techniky  - 7. místo. 5. 

SMS InfoKanál
§    Funguje od 4.3.2007.

 Je nejrychlejším možným informačním 
kanálem města.

 Doplňuje funkci městského rozhlasu, 
který je v současné době    ve špatném 
technickém stavu.

 V současné době má SMS InfoKanál 
přesně 600 odběratelů.

 Vývoj počtu přihlášených - 1. měsíc – 
143, půl roku – 350, 1 rok – 438, 2 roky 
600.

 Průměrně odchází jedna informační 
SMS týdně, tzn. celkem bylo odesláno cca 
100 zpráv.

 Pro občany je služba zdarma, město 
platí za odeslání jedné SMS 0,99 Kč.

 Službu spravuje osobně místostarosta 
města.

 Služba se ve městě velmi osvědčila. V 
současné době startují    v regionu 
rozesílání SMS občanům například města 
Děčín či Česká Kamenice.

§

§

§

§

§

§

§

§

Jak se k službě přihlásit?
V případě zájmu o příjem zpráv na váš 
mobilní telefon odešlete jako SMS 
následující kód: IK BNPL REGISTRUJ
na telefonní číslo 605 733 680.
O d h l á š e n í  p r o b í h á  z a s l á n í m  
následujícího kódu na stejné číslo:        
IK BNPL ODREGISTRUJ
Je důležité přesně dodržet formát zasílané 
zprávy včetně mezer (velikost písmen 
n e h r a j e  r o l i ) .  O d e s l a n é  S M S                  
pro registraci či odhlášení jsou 
zpoplatněny dle vašeho tarifu, příjem 
informačních zpráv z radnice je zdarma. 
K odběru SMS zpráv je možné se přihlásit 
i osobně v pokladně MěÚ (přízemí, vchod 
u pošty).                                               (rl)
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Jubilanti - březen 2009

Všem jubilantům přejeme vše 
nejlepší, hodně štěstí a především 

pevné zdraví.

Nové knihy v městské knihovně
Hrdina Jan

Mareš Václav
Ingerová Eliška
Rubešová Alena
Slámová Růžena

Kuchaříková Marie
Hronovská Božena
Kopecký Vladislav

Poppová Věra
Hladká Věra

Kopčan Jaroslav
Vaněk Josef

Březinová Anna
Hrodková Irena
Nekvapil Josef

Fehérová Anežka
Jonáš Oldřich

Kýhosová Marie
Vosecká Květoslava
Votroubková Hanža

Vrbová Jana
Havelka Jindřich
Kindl Miroslav

Povejšil Antonín

Pro ženy způsobí, že se vydá do záhadami opředeného 
Rudého kaňonu. Její sestra Jo, slavná Roberts, Nora - Sluneční drahokamy       
modelka zase lítá v průšvihu. Když Christy - po nezdařeném manželství a náročné kariéře 
dorazí na místo, není po sestře ani stopy, ale psycholožky, odjíždí Jude do Irska. Usadí se  
sama se ocitá ve světě nebezpečných v domě zesnulé pratety a brzy se spřátelí                    
tajemství.s Aidanem a jeho sourozenci, kteří vedou 

místní hostinec. Mladá žena však brzy vycítí, 
že mezi ní a Aidanem stojí velmi staré Napětí
tajemství …… Patterson, James - Nedostatek důkazů      

Johnston, Joan - Svérázná nevěsta            - Alex Gross je na stopě brutálnímu 
- půvabná Pat čeká už osm let na predátorovi, přezdívanému Řezník, který pro 
muže,kterého miluje a který jí slíbil, že až zábavu znásilňuje a vraždí ženy. Vyšetřování 
vyroste z dětských střevíčků, přijde si pro ni. ukazuje, že současné zločiny mají souvislost 
Nyní je půvabnou mladou ženou na vdávání, se starým dosud nevyřešeným případem se 
ale bez ženicha. Ethan se neozývá a tak se Pat smrtí milované Marie. V té chvíli se Řezník 
rozhodne, že ho vypátrá a dovede k oltáři. stane pro Alexe osobní záležitostí  
Jenže netuší jak šokující překvapení jí čeká nezaplaceným účtem, který je třeba vyrovnat.
při prvním setkání…. Lutz, John - Noční vraždy - ostřednictvím 

Lowell, Elizabeth - Perleťový talisman        internetu můžete nalézt cokoli. Když budete 
- módní novinářka Christy vede v New Yorku mít velkou smůlu, najdete třeba svého 
spokojený život. Jeden zoufalý telefonát vraha….

Poděkování
Děkuji tímto všem příbuzným, 

kamarádům, sousedům a známým           
za projevy soustrasti a květinové dary při 
rozloučení s mým manželem panem 
Jaroslavem Kloučkem.

                                   Zdena, manželka

Vzpomínka

Jiří Sůra
Odešels od nás tak ve chvatu tam, 

odkud není návratu. 
Ve svět neznámý šel jsi klidně spát, 
zaplakal každý, kdo tebe měl rád.

14. března to bude již rok, 
kdy nás Jirka navždy opustil. 

Kdo jste ho znali, věnujte mu prosím 
tichou vzpomínku. RodinaPozvánka pro všechny pracovníky bývalého Benaru

(podnikové ředitelství a vedoucí pracovníky závodů)

Dne 14.2 se uskutečnil v kulturním. p. Procházková a dále p.Sladká, p. Medalová, 
zařízení Valentýnský ples místní organizace p.Hrdinová, slečna Kájinka z Verneřic,         
KDU-ČSL.Děkujeme touto cestou Všem p. Pilecká, p.Bouda, p. europoslankyně        
našim sponzorům Valentýnského plesu Z. Roithová, pan europoslanec Jan Březina a i 
.Největší dík patří, těm kteří nám i přes těžkou ti, kteří nechtějí být jmenováni.Velký dík patří 
finanční situaci přesto darovali do tomboly i panu senátorovi Adolfu Jílkovi s jeho 
moc krásné ceny. Cestovní kancelář Dezka manželkou , kteří přijeli až ze Šumperka         
Děčín nám darovala 1. cenu - týdenní pobyt a plesu se zúčastnili osobně a byli tak 
na Máchově jezeře v ceně 5000.- Kč pro   h la v n ím i hosty na plese. Dík patří i za jejich 
4. osoby a dále to byli Cukrárna Pusinka, dar do tomboly. Paní Bedřiška Gajdošová 
Restaurace RIO, Zelenina Urxovi, Hotel napekla krásné perníková Valentýnská 
Jelen, masna p.Škrábal, Koloniál u Bednářů, srdíčka . Měli jsme radost ,že se ples vydařil 
samoobsluha na sídlišti  p.  Šoltys,  ke všeobecné spokojenosti. Mnozí ocenili 
Květinářství p. Lupačová, zlatnictví nekuřácké prostředí.
Šp ičkov i ,  kadeřn íc tv í  na  náměs t í         Za  M O  K D U -Č S L    
p. Winterová, Dypa p. Dmyterczuk , hračky   Lída Šumová a Bedřiška Gajdošová

Poděkování za  dary na Valentýnský ples

Děkuji organizátorům Valentýnského 
plesu za příjemně strávený večer. Již při 
vstupu do našeho kina příjemně překvapila 
výzdoba. Živé květiny a veselé barvy balónků 
slibovaly láskyplné prostředí. Hudba zvala     
k tanci a klasické společenské tance 
umocňovaly sváteční atmosféru večera. 
Bohatá tombola všechny příjemně potěšila     
a perníková srdce na rozloučenou byla 
symbolem lásky, porozumění a vzájemné 
úcty. Děkuji touto cestou paní Lídě Šůmové    
a všem jejím pomocníkům za nevšední 
zážitek. Vaše aktivita je přímo příkladným 
návodem, jak si v našem městě počínat.     
Kéž by bylo víc takto zdařilých akcí. Na příští 
vaše kulturní akce se těším a za celou svou 
rodinu vám veřejně děkuji.

                                            M. Martanová

Poděkování

Již po několik roků se v Benešově nad 
Ploučnicí oslavuje Mezinárodní den žen. 
Také  i v letošním roce uspořádala organizace 
s p o l e č n ě  s e  S v a z e m  p o s t i ž e n ý c h  
civilizačními chorobami  pro své členy 
kulturní odpoledne s hudbou a tancem                      
v místním nově zrestaurovaném  kině.        
Vše proběhlo v radostném zábavném             
a klidném prostředí. Byl pozván i místní 
starosta s tajemníkem, první obdaroval 
všechny přítomné ženy krásnými růžemi       
a upřímnou gratulací. Nebylo nikoho, kdo by 
se dobře nebavil, takže spokojenost vládla      
i po výborně připravené akce, která se udála 
6. března. Organizátorům patří srdečný dík.

                                          Ladislav Holub

Oslava MDŽ

Sešlost bývalých pracovníků Benaru - podnikového ředitelství a vedení závodů se bude 
konat v pátek 3. dubna 2009 od 16:00 hodin v Benešově nad Ploučnicí - restaurace Gorilla    
na koupališti. Samozřejmostí je možnost zakoupení jídla a pití. Sdělte toto pozvání všem, 
kteří by se tuto informaci jinak nedozvěděli. Přijďte si popovídat. Případné informace            
na telefonu: 723508977 – Marie Tojmarová.
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Leden – únor 2009 na benešovské základce
de spolu se žáky gymnázia z Heidenau. Cílem E. Slavíková přivezla 1. místo a postup        Nový rok 2009 začal vystoupením Tří 
pobytu bylo navázání vzájemných vztahů do dalšího kola této soutěže a N. Lipenská králů, které si pro děti mateřské školy             
mezi dětmi odlišných zemí, překonání obsadila 3. místo ve své kategorii.i spolužáky ZŠ připravili žáci ze 7.A pod 
ostychu a jazykové bariéry, což se velmi vedením Mgr. H. Šindlerové. 20. února 2009 proběhlo ve škole místní 
dobře podařilo. kolo soutěže v recitaci, které se zúčastnili žáci 16. ledna 09 se uskutečnil zápis dětí         

2. – 9. ročníků. Nejlepší v jednotlivých do 1. ročníku, ke kterému se svými rodiči 
kategoriích byly: I. kategorie – S. Dostálová dostavili budoucí žáci naší školy z Benešova 
(3.B), II. kategorie – D. Frühaufová (5.A),  n. Pl. a okolních obcí. Zápis provázela 
III. kategorie – nebylo 1. místo uděleno, ve IV. příjemná atmosféra, kterou pro budoucí 
kategorii – K. Oravkinová (8.B). Všechny     prvňáky připravily spolu se svými žáky 
tři velmi úspěšně reprezentovaly školu                učitelky 1. stupně ZŠ.
v městském kole soutěže v České Kamenici, 
odkud přivezly S. Dostálová – 2. místo           
a D. Frühaufová s K. Oravkinová 1. místo                    
s postupem do okresního kola v Děčíně.       
25. února 2009 se uskutečnilo také školní 
kolo zeměpisné olympiády, ve kterém si žáci 
6 – 9. tříd vyzkoušeli své vědomosti a znalosti 

Koncem ledna 09 proběhlo testování 
vědomostí žáků 9. tříd a na konci února stejné 
testování proběhlo v 5. třídách naší školy. 
Žáci obou ročníků řešili testy z matematiky, 
českého a anglického jazyka a testy                
z humanitních a přírodovědných základů       
od firmy Kalibro, která provádí testování        
v rámci evaluace škol pro celou republiku.

Druhou polovinu února provázely ve škole 

ze světové geografie. Nejúspěšnějšími řešiteli 
školního kola  byl i  v  I .  kategor i i                       
– D. Albertová (6.A), ve II. kategorii              
– M. Šmídová (7.B) a ve III. kategorii (8. a 9. 29. ledna 09 převzali všichni žáci 
třídy) – J. Viktora (9.A). Všichni tři postupují hodnocení své práce za 1. pololetí školního 
do okresního kola. Okresní kola všech roku – Výpis z vysvědčení.
jmenovaných soutěží se uskuteční v březnu Začátkem února (od 3. do 6. února 2009) se 
2009 v Děčíně. Konec února – to byly také tři zúčastnilo 15 žáků sedmých tříd tradičního 
masopustní dny – „Brýlový den“, „Den výměnného pobytu v německém Heinewal    
šílených účesů“ a „Oranžovo-žlutý den“, 
kterých se zúčastnili žáci všech ročníků školy. 

soutěže a olympiády a kulturní akce.           Masopustní týden byl zakončen hudebním 
11. února 2009 se uskutečnilo školní kolo pořadem D. Kubiceho s názvem „A pořád se 
pěvecké soutěže v sólovém zpěvu pro žáky    něco hraje…“ v aule školy pro všechny naše 
1. – 9. tříd s názvem Děčínský skřivánek. ž á k y .  I n f o r m a c e  a  f o t o g r a f i e                               
Nejlepší zpěvačky byly – v 1. kategorii         z jednotlivých akcí školy, akcí v mateřské 
E. Slavíková (3.B), ve II. kategorii                  škole nebo činnosti školní družiny najdete      
- M. Klaudyová (6.A), ve III. kategorii nebylo na internetové adrese školy www.zsbnpl.cz.  
1. místo uděleno. Porota vybrala 3 zástupce     Mgr. M. Šmídová, zástupkyně ředitelky
do městského kola v Děčíně, odkud              

Zveme všechny pedagogické pracovníky, 
kteří v letech 1959 – 1996 působili na 
základní škole na Sokolském vrchu              

v Benešově nad Ploučnicí. 
Přijďte si zavzpomínat 21. 3. 2009

od 15 hodin do místního kina. Těšíme se 
na všechny. Prosíme o potvrzení účasti do 

10. 3. 2009, kontaktní osoby: 
A. Veselá (Brabcová) 412587045, 

J. Hloušková 412586877
a H. Franclová 412587119 a 731524998. 
Zápisné 250,- Kč (hudba, občerstvení). 

Pozvánka

Ceny očkování:
- vzteklina - povinné očkování!: 60,- Kč
- vzteklina + DHPPiL (psinka,parvoviroza,inf.hepatitida, parainfluenza, leptospiroza): 180,- Kč
- pouze DHPPiL:150,- Kč

Pravidelné očkování psů a koček 2009

proběhne v areálu sběrného dvora  
(bývalá kotelna za čerpací stanicí , Děčínská ulice, Benešov n.Pl.)

dne 25. dubna 2009 od 09.00 do 11.00 hodin

Dále budou k dispozici přípravky na odčervení a odblešení.
Očkují se pouze zdravá zvířata. Očkovací průkazy, vodítka a náhubky s sebou.

Očkování bude již tradičně provádět MVDr. Karel Linzmayer tel.č. 412 586 659.


